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@minvws.ni];[IESEEXEZNN @ minvws ni]To:

From:

Sent: Sun 2/21/2021 8:53:59 PM

Subject: RE: vervolg bezoek pastores zorginstellingen

Received: Sun 2/21/2021 8:53:59 PM

Denk dat die bekendheid met de ruimte die instellingen kunnen nemen wel wat groter kan.

Heb het dit weekend uit eigen ervaring: pastorale medewerkers is geweest en dat was 1...

Van: ) <BR (@ minvws.nl>
Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 17:53

Aan:

CCr 1. @minvws.nl>

Onderwerp: FW: vervolg bezoek pastores zorginstellingen

EEN

hier nog even over gesproken en zij gaf volgende aan:

We hebben de oproep over het toelaten van geestelijk verzorgings in verpleeghuizen (en ghz) in het koepeloverleg gedaan.
Volgens Actiz speelde dit eigenlijk niet in de verpleeghuizen, en zeker niet in de palliatieve fase. Maar ze hebben de oproep

meegenomen in hun nieuwbrief aan de achterban [JEEElvoegde daaraan toe dat de ervaringen van IG] in de verpleeghuizen
juist zijn dat er bijzonder goed wordt omgegaan met het toelaten van de geestelijk verzorgers.

Wil je Hugo dat nog meegeven?

Fijn weekend,

Dubbel
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